
 
 

Protokoll från NBK:s styrelsemöte 2012-02-06 
 

Plats: Klubblokalen på Valthornsvägen. 
Närvarande: Åke Nilsson, Arne Malmqvist, Kjell Jönsson, Inga-Lill Nilsson, Margaretha Hultin från 
§ 7, Jan Norlin anmält förhinder. 
Ordförande: Åke Nilsson, sekreterare: Inga-Lill Nilsson 

1. Mötet öppnades 
Ordförande öppnade mötet. 

2. Fastställande av dagordning. 
Dagordningen godkändes. 

3. Föregående styrelsemötesprotokoll. 
Godkändes. 

4. Ekonomi 
Arne redogjorde för ekonomin. Bordsavgifterna betydligt lägre än budgeterat. Kostnaderna i balans 

mot budget. För närvarande har vi ett nollresultat (31/1). Då det ser mörkt ut med framtida ökning av 

bordsavgifter gäller det att hålla kostaderna nere. Se bilaga. Eventuell lunch-bridge kan inte 

subventioneras av klubben. 

5. Vem gör vad? 
Ordföranden blev informerad om vem som gör vad i styrelsen och även om de som har uppdrag 

utanför styrelsen. 

6. Bridgeresa 
Åke tar kontakt med Viking-Line om priser och möjlighet med resa med egen bil. Beslutade även att 

inbjuda Moringen-bridgen att delta. Presenterar resultatet för medlemmarna om fortsatt intresse finns. 

7. Dagbridge ? 
Det har framkommit att visst intresse finns för dag-bridge. Åke jobbar vidare på detta. 

8. Stadgeändring Bridgeförbundet 
Åke kollar på Spaders hemsida. 

9. Övriga frågor 
Arne fortsätter att forska efter Björns nycklar till bridgelokalen. Margaretha ifrågasatte eventuell 

stadgeändring angående antalet styrelsemedlemmar, Åke fyllde på med frågan om övergång till att ha 

räkenskapsåret samma som kalenderår. Vi går vidare med detta på nästa styrelsesammanträde.  

 

10. Nästa möte 19 mars 2012. Kl 18.30 


